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Hei Kari! 
  
Jeg driver spisestedet Seeds på Punkt på Fornebu! Jeg bor selv på Fornebu og er veldig glad i området 
rundt her:-) 
  
Har sett litt på planene dere har med denne halvøya foran Telenor… Snakket også med de på 
Fornebupiloten. Jeg er opprinnelig en kiter som har drevet med kurs, event etc i Norge i mange år. Og vil 
veldig gjerne være med i en diskusjon eller noe rundt hva dere vil gjøre med denne halvøya?  
  
Jeg hadde håpet at den skulle komme foran Equinor slik at sønnavinden vill treffe mer på halvøya slik at 
man kunne kitet fra halvøyen. Jeg driver nå Seeds (vegansk spisested) og har flere planlagte lokaler på 
Fornebu for de neste årene. Men en drøm hadde jo og hatt et kiteresort med restaurant, bar, utleie etc 
ute på denne halvøya.  
  
Kiting er jo en sport som kun krever vind og det hadde vært lett å ha kurs om det f. Eks hadde vært 
langgrunt som 1 meter på et stort området.  
  
Dette høres kanskje litt søkt ut, men om dere kan tenke dere å gjøre noe i denne duren, evt annen 
vannsport så ta meg med på en samtale:-) 
  
  
Mvh. / Best Regards Magnus Parmann 98219493 Daglig leder Seeds AS Seedscafe.no @seedsfornebu 
  


